
Referat,  
Generalforsamling, Tingparken - 11. august 2022 

  
Afholdt i M.I.F.s lokaler.  
Generalforsamlingen startede traditionen tro kl. 18.00 med at Foreningen var vært ved et par stykker 
smørrebrød, og lidt vin, øl og vand, derefter kaffe og hjemmebag.  
Der var i år 15 voksne stemmeberettigede til den hyggelige indledning på Generalforsamlingen. 
Derudover var der medbragt 3 fuldmagter, hvilket betyder at forsamling var beslutningsdygtige. 
Kl. 19.00 åbnede Formanden generalforsamlingen, og bød alle velkommen.  
 
 

1. Valg af dirigent og referent  
Første punkt på dagsordenen var valg af dirigent. Bestyrelsen foreslog Svend Åge til dirigent hvorefter 
Svend Åge blev enstemmigt valgt til dirigent.  
Ulrik meldte sig som referent og blev enstemmigt valgt til referent.  
Dirigenten takkede for valget og konstaterede at Generalforsamlingen var lovlighed indvarslet, og 
beslutningsdygtig.  
Svend Åge gav derefter ordet til Formanden for aflæggelse af beretning.  
 
 

2. Formandens beretning 2021/2022  
”Velkommen til Generalforsamlingen 2022.  

Dejligt at se så mange fremmødte, det må være rekord og tak til Sv. Aage for igen at påtage sig opgave 

at styre slagets gang. Igen i år er formandens beretning en kort udgave, da der ikke har været mange 

opgaver for bestyrelsen i det forgangne år. 

Der er valgt en ny havemand, som er blevet udvalgt efter bestyrelsen har modtaget 3 tilbud fra 

forskellige udbydere. Formanden (René) vil gerne stoppe som formand, så hvis nogen ønsker at 

overtage denne post bedes der rettes henvendelse til bestyrelsen herom. René er på valg næste år. 

En opfordring til at se efter vores respektive fældes arealer. Ta’ gerne fat i bestyrelsen hvis der skulle 

være behov for hjælp til at vedligeholde arealerne. 

Der har ikke i det forgangne år været registret nogle problemer med byggeriet på Stjernebakken.” 

 

3. Regnskab  
Kassereren gennemgik regnskabet som er vedlagt referatet.  
Regnskabet blev enstemmigt vedtaget.  
 
 

4. Kontingent 2022/2023  
Der blev på mødet foreslået at niveauet på kontingentet bliver på samme niveau som det forgangne 
år, baseret på et godt regnskab for 2021/2022. Generalforsamlingen tilsluttede sig enstemmigt ikke at 
hæve kontingentet.  



5. Indkomne forslag  
Der var ingen indkomne forslag. 
 
 

6. Valg til bestyrelsen  
På valg var:  
Mogens Knudsen (Kasserer) – Genvalgt 
Christian Røngaard – Genvalgt 
 
Revisorer  
Revisor André Hensen – Genvalgt  
 
Revisor suppleant.  
Michèle Røngaard – Valgt 
 
 
 

7. Foreningens 50 års stiftelses jubilæum  
Der blev snakket om hvordan fejringen af foreningens jubilæum skulle afholdes. 
Bestyrelsen arbejder videre og fremsendes invitationer til foreningens medlemmer. 
 
Der blev fra kassernes side, løftet en pegefinger omkring fremtiden for foreningen. Det er vigtigt at 
foreningen fungere og har den fornødne tilslutning. Der opfordres derfor til, at alle støtter op omkring 
vores fælles grundejerforening. 

 
 
8. Eventuelt  
Under punktet eventuelt, blev der vendt et par spørgsmål som blev stillet til generalforsamlingens 
fremmødte: 

1. Der er for mange år tilbage, blevet givet DKR 50.000 til tingparkens grundejerforening og der 
blev spurgt ind til hvad disse penge var blevet anvendt til. Eftersom det er flere årtiger siden at 
disse penge var blevet givet til grundejerforeningen og ikke alle regnskaber fra denne tid er 
tilgængelige, formodes det at disse penge er anvendt fornuftigt til eksempelvis anlæggelse af 
legepladser mv. på fællesarealerne. 

2. Der har i det forgangne år ikke været rapporteret om nogle problemer med parkering eller 
gang på stigerne fra Stjernebakkes nye beboere. 

3. Hvis der ønskes generel beskæring nogen steder på Frodesvej, er opfordringen af tage kontakt 
på bestyrelsen hvis man ønsker hjælp til dette. 

 
Formanden takkede for fremmødet kl. 20:00 hvorefter dirigenten takkede for god ro og orden under 
mødet.  
 
 
Dirigent: Svend Åge  
Formand: René Thomsen   
Referent: Ulrik Keldke 


